
BESLUITENLIJST AGENDACOMMISSIE

Datum : 1 maart 2021

Aanwezig : De heren Dadema (voorzitter), Schokker (GB), Temmink (CDA), Moorman (D66), Kreule 
(VVD), Den Daas (LA), Mulders (GL), Nijboer (BB), Van der Wilt (PvdA), mevrouw 
Cornelissen (gemeentesecretaris), mevr. Klein Wolterink (plv. griffier) en de heer Zijlstra 
(griffier) . 

Afwezig :

1. Opening

2. Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Mededelingen
Griffier geeft aan dat de cursus politiek  actief van ProDemos start in juni en op de dinsdagavonden 
wordt gehouden. Werving begint eind april/begin mei.
Op een vraag van de heer Moorman of de agendacommissie openbaar is wordt bevestigend 
geantwoord. Vergaderingen worden niet gestreamd.
De heer Schokker geeft aan dat het regulier functioneringsgesprek met de griffier heeft 
plaatsgevonden. Het werkplan over 2021 wordt geagendeerd voor het presidium van 29 maart 
aanstaande.

4. Ingekomen stukken
Besloten wordt de beantwoording van een brief van een inwoner over het gebruik van landbouwgiffen 
te agenderen voor de raadsvergadering van 25 maart.

5. Besluitenlijst van de vergadering van 1 februari 2021
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld.
Naar aanleiding hiervan wordt aandacht gevraagd voor het informeren van de raad over de 
besprekingen in de klankbordgroep raadsleden Regio Zwolle. Afgesproken wordt hier na de eerste 
werkgroepvergadering afspraken over te maken. Actie de heer Schokker en griffier
Indien daaraan behoefte is kan, naast de vertegenwoordiging door de heer Schokker, een agenda lid 
aangewezen worden die de heer Schokker vervangt bij diens afwezigheid.  

6. Actiepuntenlijst per 1 februari 2021
De lijst wordt ongewijzigd vastgesteld

7. Terugblik raadsvergadering 4 februari en rond de tafelgesprekken van 4, 11 en 18 februari 2021 
Er wordt verschillend geoordeeld over de bijeenkomst over het IHP op 18 maart. De discussie was 
goed maar de inbreng van een van de schoolbestuurders was tegen de afspraken. De griffier geeft 
aan hoe dit vooraf met de voorzitter is besproken. 
De presentatie over de verkiezingen voldeed niet aan de wensen van de raad. 
M.b.t. het bestemmingsplan Hondemotsweg wordt aangeven dat door het college onjuiste informatie 
is verstrekt. Burgemeester geeft aan dat op 2 maart de beantwoording van de vragen in het college 
aan de orde komt. Zie ook besluit hierna bij agendapunt 11. 



8. Bijeenkomst integriteit 4 maart 2021
De griffier geeft een toelichting op het programma. De agendacommissie neemt daar kennis van.

9. Bijeenkomst met professor Elzinga 11 maart 2021
De burgemeester geeft een toelichting op het programma. De agendacommissie neemt daar kennis 
van. Op een vraag van de heer Moorman geeft hij  aan dat een beperkt aantal steunfractieleden als 
toehoorder de bijeenkomst kan volgen. Actie fractievoorzitters

10. Voorstel tot vaststelling rond de tafelgesprek 18 maart 2021 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Er worden 2 parallelle sessies gehouden:
1. Richtlijnen zonneparken. Deze vergadering wordt live gestreamd
2. Reglement van orde en ontwikkelingenbrief GGD (in die volgorde). Deze vergadering wordt
     opgenomen en later op de website gezet.

11. Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering 25 maart 2021
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Toegevoegd wordt de beantwoording van de brief van een 
inwoner over het gebruik van landbouwgiffen.
De heer Mulders vraagt aandacht voor het toegezegde memo over de wijzing van het 
bestemmingplan Hondemotsweg 30. Afgesproken wordt dat het memo, dat 2 maart in het college aan 
de orde komt, wordt toegestuurd aan de fractievoorzitters, die uiterlijk maandag 8 maart aan de griffier 
laten weten of het agendapunt als hamerstuk dan wel bespreekstuk geagendeerd moet worden. Actie 
griffier en fractievoorzitters
Omdat maart de maand van het dialect is, wordt deze vergadering, voor zover mogelijk, in het dialect 
gehouden.

12. Voorstel tot vaststelling agenda rond de tafelgesprek 25 maart 2021 (I)
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Deze vergadering wordt live gestreamd.

13. Voorstel tot vaststelling agenda rond de tafelgesprek 25 maart 2021 (II)
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Deze vergadering wordt opgenomen en later aan de 
website toegevoegd.

14. Stand van zaken apparatuur raadzaal
De gemeentesecretaris geeft aan dat er twee offertes liggen en dat er nog een aantal keuzes 
gemaakt moet worden m.b.t. de apparatuur. Namens  de gemeenteraad zal de heer Kreule 
deelnemen aan een voorbereidingsgroep, evenals de griffier. 

15. Memo raadsledenwerkgroep N35
De agendacommissie stemt in met instelling van een werkgroep. De agendacommissie gaat er van uit 
dat iedere fractie met één deelnemer in de werkgroep zitting kan nemen. 
De agendacommissie formuleert de volgende vragen en aandachtspunten en verwacht dat die in de 
eerste vergadering van de werkgroep aan de orde komen: actie werkgroep N35
a. hoe om te gaan met vertrouwelijke informatie? 
b. kunnen ook steunfractieleden aan het overleg deelnemen en zo ja, onder welke afspraken?
c. als er tussentijds informatie gedeeld kan/moet worden verwacht de agendacommissie dat het 
college dat actief oppakt
d. de informatievoorziening mag een openbare discussie niet in de weg staan

16. Planning Kadernota 
De agendacommissie neemt kennis van het memo. De definitieve planning gebeurt in de volgende 
agendacommissie. De heer Datema zal meedenken in de voorbereiding van de bijeenkomsten met de 
raadsleden. Een tweede raadslid is nog welkom. Actie fractievoorzitters 

Lange termijnagenda
De gemeentesecretaris geeft aan dat het hier om een totaaloverzicht gaat. Een aantal vergaderingen 
wordt wel vol. In de volgende vergadering wordt een voorstel gedaan voor een concrete planning tot 
de zomervakantie. De agendacommissie neemt kennis van de planning. 
De agendaverzoeken van GB gaan vooral over de stand van zaken m.b.t. de Human Capital Agenda 
en Salland Marketing maar zullen worden aangescherpt.  Actie de heer Schokker



Verder wordt verzocht om de economische agenda te agenderen. De gemeentesecretaris geeft aan 
dat er keuzes gemaakt moeten worden.
Tenslotte wordt gevraagd naar een doorkijk na de zomervakantie. actie gemeentesecretaris

17. Lijst van bestuurlijke toezeggingen
Deze wordt gewijzigd vastgesteld. De heer Mulders geeft aan dat de tekst bij de Hondemotsweg niet 
klopt. De vraag was of de schuur er legaal stond en legaal werd gebruikt. 
De heer Nijboer vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de TONK-regeling. Voorzitter geeft aan dat dit 
op 2 maart in het college aan de orde komt, daarna wordt de raad geïnformeerd. Actie college

18. Rondvraag
Op vragen van de heren Mulders en Kreule geeft de voorzitter aan dat voor de 
gemeenteraadsverkiezingen 2022 een overzicht komt van toegestane uitingen van politieke partijen in 
het kader van die verkiezingen. Voor de verkiezingen van de Tweede Kamer lukt dat niet meer. 
Afgesproken wordt bij intenties om iets in het kader van de verkiezingen te doen, contact wordt 
gezocht met de burgemeester die nagaat of dat is toegestaan. Bij excessen wordt gehandhaafd. 
Op een vraag van de heer Mulders geeft de voorzitter aan dat paasvuren in IJsselland niet worden 
verboden en binnen de regels van de coronamaatregelen door kunnen gaan. De suggestie om de 
snipperroute langs paasbulten te laten gaan bespreekt hij in het college. Actie burgemeester
De heer Schokker complimenteert de afdeling communicatie met het zichtbaar maken van de 
raadsleden via het Raalter ommetje.

19. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.


